
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie  investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ v Galante  

 dňa 24.11.2021 

 
V Galante dňa 26.11.2021 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie p. Zsolt Takáč privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie 
s nasledovným programom:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Žiadosť Židovskej náboženskej obce a OZ Shalom 
3. Návrh na kúpu pozemkov- vlastník MUDr. Hanzen 
4. PHSR 
5. Ághstav s.r.o. – refundácia nákladov za VO 
6. Návrh VZN,  ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.6/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi  
7. PD  „MATERSKÁ ŠKOLA SÍDL. Sever s.č. 1454– ZVÝŠENIEENERGETICKEJ 

HOSPODÁRNOSTI BUDOVY  
8. MATERSKÁ ŠKOLA SÍDL. SNP 999/29 – ZVÝŠENIE ENERGETICKEJ 

HOSPODÁRNOSTI BUDOVY Vyhodnotenie PHR a SR za rok 2020 
9. ZÁKLADNÁ ŠKOLA GEJZU DUSÍKA V GALANTE ZVÝŠENIE ENERGETICKEJ 

HOSPODÁRNOSTI BUDOVY 
10. TC GALANDIA – celková bilancia stavby 
11. Návrh rozpočtu RIaD na rok 2022 
12. Oprava ihriska v Javorinke 
13. Morový stĺp – žiadosť JK Real s.r.o. 
14. Výstavba nájomných bytov 
15. Projekt INTEREG Tata – Želiezovce - Galanta 
16. Platené parkovanie – informatívna správa 
17. Žiadosť CROWTECH s.r.o. 
18. Návrh lokality pre umiestnenie novej športovej haly  
19. Diskusia  
20. Záver 

 

     K bodu č.2  

Žiadosť Židovskej náboženskej obce a OZ Shalom 
 
Materiál predložil: Mgr. Peter Kolek 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s realizáciou stálej výstavnej expozície, 
s pripomienkou, že je potrebné vybrať vhodný priestor buď v neogotickom alebo renesančnom 
kaštieli v Galante.  

 

K bodu č.3 

Návrh na kúpu pozemkov- vlastník MUDr. Hanzen 
 



Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne sa stotožňuje zo stanoviskom mesta Galanta, 
ktoré neodporúča za žiadanú kúpnu cenu pozemky odkúpiť od terajšieho majiteľa.  

 

K bodu č.4 

PHSR 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala, nemá k materiálu pripomienky  a jednohlasne ho berie na 
vedomie. 

 

K bodu č.5 

Ághstav s.r.o. – refundácia nákladov za VO 
 

Materiál predložil: Mgr. Miroslav Psota (v zastúpení Mgr. Amrichovej) 
 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie s tým, že finančnú stránku 
necháva na posúdenie Komisii finančnej a správy majetku. 

 
 

K bodu č.6 

Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.6/2016 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  
 
Materiál predložil: Mgr. Miroslav Psota (v zastúpení Mgr. Amrichovej) 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s návrhom VZN.  

 

K bodu č.7 

PD  „MATERSKÁ ŠKOLA SÍDL. Sever s.č. 1454– ZVÝŠENIE ENERGETICKEJ 
HOSPODÁRNOSTI BUDOVY“  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne  súhlasí s predloženým návrhom projektu na 
zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy. 

 

K bodu č.8 

MATERSKÁ ŠKOLA SÍDL. SNP 999/29 – ZVÝŠENIE ENERGETICKEJ HOSPODÁRNOSTI 
BUDOVY  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne  súhlasí s predloženým návrhom projektu na 
zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy. 



 

K bodu č.9 

ZŠ GEJZU DUSÍKA V GALANTE - ZVÝŠENIE ENERGETICKEJ HOSPODÁRNOSTI 
BUDOVY 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne  súhlasí s predloženým návrhom projektu na 
zvýšenie energetickej hospodárnosti budovy. 

 

 

K bodu č.10 

TC GALANDIA – celková bilancia stavby 
 
Materiál predložila: Mgr. Ing. Slávka Veselá 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie informatívnu správu na vedomie.  

 

K bodu č.11 

Návrh rozpočtu RIaD na rok 2022 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala jednohlasne berie návrh rozpočtu RIaD na vedomie. 

 

K bodu č.12 

Oprava ihriska v Javorinke 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 
 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s opravou multifunkčného ihriska 
v Javorinke. 

 

K bodu č.13 

Morový stĺp – žiadosť JK Real s.r.o. 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s implementáciou morového stĺpu do 
projektu lokality Čipkéš.  

 

K bodu č.14 

Výstavba nájomných bytov 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 



Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie informačnú správu na vedomie.  

 

K bodu č.15 

Projekt INTEREG Tata – Želiezovce - Galanta 
 
Materiál predložil: OZ Neogotický kaštieľ Galanta 

Komisia materiál prerokovala, jednohlasne súhlasí zo zapojením sa mesta Galanta do 
spolupráce a žiada aby mesto pripravilo projektovú dokumentáciu na rekonštrukciu 
Renesančného kaštieľa v Galante v  potrebnom rozsahu.   

 

K bodu č.16 

Platené parkovanie – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie informačnú správu na vedomie, zároveň 
odporúča pripraviť projekty na spoplatnenie parkovania na ul. Hlavnej, na parkovisku pred 
amfiteátrom a parkovisku pred športovou halou.  

 

K bodu č.17 

Žiadosť CROWTECH s.r.o. 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasné súhlasí zo zámerom spoločnosti CROVTECH 
s.r.o. 

 

 

K bodu č.18 

Návrh lokality pre umiestnenie novej športovej haly 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s výberom lokality pri Galantatherme   pre 
umiestnenie novej športovej haly.  

 

 

 

 
                               Zsolt Takáč, v.r. 
                             predseda komisie 

 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 


